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邀请函

尊敬的          教授：
2021年是中国-东盟建立对话关系30周年，也适逢暨南大学校庆115周年和国际关系学院/华侨华人研究院建院10周年。为加强学科建设经验，推动东南亚研究和华侨华人研究的进一步发展，我院将举办“纪念中国—东盟建立对话关系30周年”学术研讨会，回顾并总结过去30年中国—东盟关系的发展历程，为共建更高水平的中国-东盟战略伙伴关系建言献策。
中国和东盟自1991年建立对话关系以来，在政治安全、经济贸易、社会人文三大领域取得了丰富的合作成果，为区域和平与发展繁荣作出了重要贡献。在双方建立对话关系30周年之际，回顾并总结中国—东盟30年合作的成果和经验，共商未来深化合作、互利共赢的发展前景具有重要意义。鉴于此，我们组织本次学术研讨会，诚邀相关领域专家学者开展对话交流，为提升中国-东盟关系贡献智慧。
鉴于您在东南亚研究领域享有盛誉，我们诚邀您拨冗参加本次学术研讨会，惠赐会议论文（8000-10000字），并发表演讲（10分钟）。

1、 研讨会议程
研讨主题包括：
1. 中国-东盟政治安全合作
2. 中国-东盟经济合作
3. 中国-东盟社会文化合作 
4. 中国与东盟国家间关系
5. 新冠疫情下中国-东盟的公共卫生合作
6. 东盟中心性：理论与现状
7. 东南亚区域与国别研究的方法与理论
8. “中国-东南亚”史的书写与编撰

二、会议时间、地点
会议时间：2021年11月6-7日。
会议地点：暨南大学

三、回执及会议论文格式
如蒙拨冗与会，请于2021年9月30日前填写并发回会议回执。
[bookmark: OLE_LINK3][bookmark: OLE_LINK4]期待您提供会议论文。请最迟于2021年10月20日24:00前通过电子邮件将会议论文提交会务组。论文请用A4版式，字数8000-10000字，注释用脚注，并按内容提要、关键词、作者简介、正文、参考文献格式编排，以便会议发言稿结集成册。

四、会务联系
电子邮箱：CADR2021@163.com
[bookmark: OLE_LINK5]王丽泽：13086807773
董  贺：13051191225
暨南大学国际关系学院/华侨华人研究院
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“Celebration of the 30th Anniversary of China-ASEAN Dialogue Relations” International Academic Seminar
Invitation

Dear Professor           :
This year marks the 30th anniversary of the dialogue relations between China and ASEAN. It also coincides with the 115th anniversary of Jinan University and 10th anniversary of the School of International Studies·Academy of Overseas Chinese Studies at Jinan University. As the most successful and vibrant example of regional cooperation, China and ASEAN have worked together to enrich the strategic partnership, and deliver fruit results in political security, economy and trade, and social and people-to-people exchanges over the past three decades. At present, joint steps by China and ASEAN member states to build a community with a shared future are opening a new chapter toward China-ASEAN common prosperity. 
Against this background, we will hold an international academic seminar in Celebration of the 30th Anniversary of China-ASEAN Dialogue Relations in Guangzhou, November 6-7, 2021. The seminar will focus on the 30 years cooperation between China and ASEAN to bring thoughts and ideas for elevating China-ASEAN relations to a new height, opening up another 30 years of even greater cooperation.
We sincerely invite you to attend our seminar and share your in-depth thinking. We would very appreciate if you could contribute a paper (2000 words in English) and give a speech (10 minutes).

This seminar welcomes papers from these following proposed themes:
· China-ASEAN Political and Security Cooperation
· China-ASEAN Economic Cooperation
· China-ASEAN Socio-Cultural Cooperation 
· China’s Relations with ASEAN Members
· China-ASEAN Public Health Cooperation in the Time of COVID-19
· ASEAN Centrality: Theory and Status Quo
· Methods and Theories of Southeast Asian Country and Regional Studies
· History Writing of China-Southeast Asia

Please kindly let us know your attendance and send the submission form to us as soon as possible so that we can further arrange the seminar agenda. If you have any questions, please do not hesitate to contact us:

[bookmark: OLE_LINK7][bookmark: OLE_LINK8]Contact:Wang Lize（+86 13086807773）or DONG He（+86 13051191225）
E-mail:CADR2021@163.com
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